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در دیدار اعضاء هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با استاندار عنوان شد:

از پتانسیل های اتاق بازرگانی و بخش خصوصی برای حل مشکلات تولید استان استفاده
شود

در دیدار اعضاء هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با استاندار، پیگیری و رفع علمی مسایل تنها راهکار حل مشکلات

اقتصادی موجود عنوان شد و بر استفاده از پتانسیل های اتاق بازرگانی و بخش خصوصی برای حل مشکلات تولید

استان تاکید گردید.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه عباس رضایی، استاندار اصفهان ضمن تبریک اعیاد شعبانیه با تاکید بر اینکه اقتصاد دستوری نیست گفت: لازم است

اقتصاد سیاسی و سیاست اقتصادی از یکدیگر تفکیک شوند. وی افزود: با وجودیکه به منظور رونق اقتصادی از سوی دولت اقدامات قابل توجهی صورت گرفته و کارهایی نیز در

حال انجام و پیگیری است اما بسیاری از مشکلات و موانع تنها با کمک بخش خصوصی قابل رفع می باشد. استاندار اصفهان در ادامه خواستار احصاء مشکلات و موانع اقتصادی

استان و ارایه راه حل های پیشنهادی از سوی اتاق بازرگانی شد و تصریح کرد: در گام بعدی لازم است موانع پیش روی فعالان اقتصادی در سازمان های مختلف با مسوولین امر

مطرح شده و اقدامات لازم برای رفع این موانع انجام شود. رضایی با تاکید بر اینکه استانداری با ارگان هایی که در این راستا همکاری نکنند برخورد خواهد نمود، افزود: تعامل و

همکاری دولت و بخش خصوصی و پیگیری و رفع علمی مسایل تنها راهکار حل مشکلات اقتصادی موجود می باشد. رضایی توجه به استارتاپ ها، شرکت های دانش بنیان و

پارک علمی فناوری شیخ بهایی همچنین اشاعه فرهنگ واگذاری امور به بخش خصوصی را در رفع موانع رونق تولید و اقتصاد استان بسیار مهم دانست. در ادامه مسعود گلشیرازی،

رییس اتاق بازرگانی اصفهان با بیان اینکه از نظر شاخص های فضای کسب و کار، استان اصفهان دارای وضعیت مطلوب و جایگاه مناسبی در کشور نیست، گفت: تبیین نقش

دستگاه های مختلف دولتی و همچنین اتاق بازرگانی برای بهبود این شاخص ها و همراهی و همگامی ارگان های ذیربط و پیگیری مسایل و مشکلات موجود به منظور ارایه

راهکارهای مناسب، در جلسات شورای گفت وگو در رفع مشکلات تاثیر بسزایی خواهد داشت. گلشیرازی شورای گفت و گو را تجلی گاه تعامل دولت و پارلمان بخش خصوصی

دانست و بر تلاش برای بهبود شاخص های فضای کسب و کار با استفاده از پتانسیل های موجود در این شورا تاکید کرد. رییس اتاق بازرگانی اصفهان راه اندازی قطار سریع السیر

اصفهان &ndash; تهران ،حل مشکل آب، توسعه فرودگاه اصفهان، تقویت و ترویج استارت آپ ها و شرکت های دانش بنیان،کمک به رشد صادرات و... را از اولویت های موجود

استان دانست و تاکید کرد: با الگو گیری از کشورهای توسعه یافته در هر یک از این موارد و بومی سازی آنها می توان وضعیت موجود را بهبود بخشید. رییس اتاق بازرگانی

اصفهان ضمن ابراز تاسف از وضعیت نامناسب بسیاری از واحدهای تولیدی و سهم 5 درصدی استان در GDP کشور بر عزم جدی اتاق بازرگانی برای بهبود شاخص های فضای

کسب و کار در صنعتی ترین استان کشور تاکید کرد. گلشیرازی محدودیت ارایه اطلاعات را یکی از چالش های مهم اقتصاد استان دانست و خواستار حذف محدودیت های

اطلاعاتی غیرضرور شد. بهرام سبحانی، نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این دیدار با اشاره به نتایج انتخابات دوره نهم اتاق بازرگانی اصفهان گفت: نوع انتخاب فعالان

اقتصادی استان نشان داد که اعضا اتاق بازرگانی خواستار اداره اتاق بصورت مدرن و به روز می باشند. محمدرضا رجالی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز مبحث

اشتغال را مهم ترین اولویت اتاق بازرگانی اعلام کرد و گفت: با بهبود شاخص اشتغال استان می توان به نتایج مطلوبی دست یافت. وی در ادامه برجلوگیری و برخورد با حیف و

میل منابع موجود در استان و هزینه کرد این منابع در بخش های تولیدی تاکید کرد. غلامرضا اخوان فرید، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز بر نقش مهم بهبود

شاخص ها در وضعیت تولید استان تاکید کرد و خواستار حذف بروکراسی پیچیده اداری و هماهنگی های بین سازمانی برای حل مشکلات تولیدکنندگان شد. سید رسول رنجبران،

عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این دیدار با تاکید برضرورت استفاده از روش های علمی برای حل مشکلات و رفع چالش های اقتصادی استان تصریح کرد: امروزه

انتظار داریم در فرایندها و فعالیت های اقتصادی و مدیریتی استان استفاده از علم مدیریتی روز، عملیاتی شده و ظهور و بروز بیشتری یابد. وی رونق تولید را در گرو رونق کسب و

کار استان دانست و افزود: با توجه به شاخص های موجود استان و شعار سال، دستیابی به رونق کسب و کار و تولید نیازمند تلاش مضاعف است. احمد پزنده، عضو هیات

نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان پشتیبانی از فعالیت های اتاق بازرگانی و فعالان اقتصادی را پیشنیاز دستیابی به بهبود فضای کسب و کار،رونق تولید و ایجاد اشتغال در استان

دانست و تاکید کرد: حمایت از کارآفرینان و اجرای متناسب قوانین و پرهیز از سختگیریهای غیر ضرور در سازمان های دولتی می تواند به شعار رونق تولید در استان تحقق بخشد.

رضا برادران اصفهانی، دیگر عضو هیات نمایندگان خواستار آسیب شناسی در خصوص صدور مجوزهای کسب و کار شد و در این راستا پیشنهاد تشکیل کارگروه مشترک جهت

تفسیر قوانین کسب و کار برای جلوگیری از تفسیر سلیقه ای و صدور استعلام های بی مورد با مدیریت استانداری اصفهان به عنوان بالاترین مرجع دولت در استان را مطرح نمود.

وی اطاله صدور مجوزهای کسب و کار را یکی از چالش های بزرگ فعالان اقتصادی استان دانست و خواستار استفاده از پتانسیل های حقوقی اتاق بازرگانی به عنوان یکی از مراجع

تاثیرگذار در مسایل اقتصادی و تجاری شد. برادران همچنین افزود: اتاق بازرگانی باید محل اعتماد سرمایه گذاران داخلی و بین المللی باشد و با تقویت نهاد داوری و کمیسیون

های حقوقی بین المللی اتاق بازرگانی با پشتیبانی استانداری می توان همانند اتاق پاریس در منطقه نقش محوری ایفا نمود. همچنین اصغراخوان مقدم، عضو هیات نمایندگان

اتاق بازرگانی اصفهان استانداری را نماینده دولت و متولی اصلی اداره استان دانست و خواستار همسانی اجرای قوانین در استان اصفهان متناسب با دیگر استان های کشور شد.

وی تصریح کرد: سختگیری های غیرضرور و اجرای صد درصدی قوانین به یکی از موانع بزرگ سرمایه گذاری در استان تبدیل شده است. محمد صادقی، دیگرعضو هیات نمایندگان

اتاق بازرگانی اصفهان ضعف مدیریتی دهه های گذشته استان را یکی از دلایل اصلی عقب ماندگی های موجود دانست و اظهار امیدواری کرد با مدیریت مطلوب و تعامل ویژه

بخش های دولتی و خصوصی، اصفهان به جایگاه اصلی خود بازگردد.
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